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Pozdrav!

„Na obje obale majmuni se glasaju bez pauze, dok moj lagani brod lako prolazi kraj

tisuću hridi“1 (glasan pljesak) Zlo je iskoristilo sve svoje trikove i Dafa učenici su postali
zreliji kroz testove. Mi se ne bojimo nikakvih trikova kakve bi koristili. Progon Dafa i
Dafa učenika traje preko tri godine i uskoro će ući u četvrtu. Tijekom tog vremena velik
broj naših Dafa učenika, a posebno oni Dafa učenici u Kini, su doživjeli nikad viđeni
progon. Usred tog terora laži i prevara, održali su se usred progona, koji je zao do same
srži, i prošli su kroz te tri godine. To je izvanredno! Obični ljudi to ne bi mogli.

Znate, u Kini, ako žele uništiti nečiju reputaciju, ili ako žele nekoga zataškati, a to
uključuje čak i vladara države, ne treba duže od tri dana i ta je osoba nestala. Naravno,
ne želim reći da su tijela Dafa učenika napravljena od dijamanta ili čelika, već razlog je
da zli ljudi nemaju nikakvog načina da razumiju kultivatore, i svi trikovi koje su skupili
kroz povijest i koje koriste da napadnu ljude mogu djelovati samo na obične ljude. Oni
su potpuno bezvrijedni kada se koriste na kultivatorima – kultivatorima koji su otpustili
zemaljske vezanosti.

Naravno, dok se kultiviraju velik broj učenika još uvijek ima razmišljanja običnih ljudi do
određene mjere, a postoje i oni koji uvijek olako shvaćaju učenje Fa, kao i velik broj
novih učenika koji su tek počeli prakticirati. Naglo suočeni sa ovim zlim terorom,
napadom i progonom koji je jednostavno ogroman, zaista je strašno za učenike koji
imaju jake ljudske misli. Te su ljudske misli zbunile učenike na trenutak i nisu mogli
shvatiti što se zaista događa. Ali, nakon nekog vremena, nakon što su mirno razmislili u
sebi – „Zašto učim Dafa?“ „Je li Falun Dafa zaista dobar?“ „Kakva je osoba Li Hongzhi?“
– velik je broj ljudi mirno razmislio o tim stvarima mirnog uma. Kao rezultat tog
promišljanja, kako je postalo sve jasnije došli su do zaključka: „Mi učimo ispravnu
praksu, i nema ništa loše sa Zhen (Istinom), Shan (Dobrodušnoću), Ren (Tolerancijom)
koji mi kultiviramo.“ I vidjeli ste sve jasnije i jasnije da su sve zle metode koje koriste u
ovom progonu laži i blaćenja, i vidjeli ste da nijedna zla metoda koju koriste nije istinita,
da su to samo spletkarenja.

Pa koji je onda cilj ovog zlog progona? Je li da zaštiti režim? Nipošto. Govor o tome da
Falun Gong predstavlja prijetnju kineskom režimu je velika laž koju zlo širi. Velik broj
ljudi me pita, a pitaju i moje učenike: koji je pravi razlog progona? Ljubomora jednog
glupana. Pošto ima moć, može napraviti nešto ovakvo. To zvuči poprilično smiješno, čak

1



teško za povjerovati – kako se takvo što može dogoditi čovječanstvu, zar ne? Ali zaista
se dogodilo. Ovaj se progon dogodio, i koliko god apsurdno to zvučalo, radi toga jer je
taj glupan kontroliran svojom pokvarenom ljubomorom. Točno to je razlog. To je pravi
razlog koji vidimo u ljudskom društvu.

Ali, iz druge perspektive, ljudska bića u stvari nemaju sposobnost činiti išta značajno.
Ono što se obično događa je da se loše misli neke osobe slažu sa zlim bićima u drugim
dimenzijama, i onda ta zla bića koriste te loše misli da rade loše stvari i tako ta bića
postignu svoje ciljeve i želje tih loših misli su zadovoljene. A od kuda ljudske misli
potječu? Znanstvenici su otkrili da ljudski mozak nije mjesto od kuda njegove misli
izviru. Od kuda onda izviru? Svi misle da dolaze od stvari koje su naučili u društvu i iz
vlastitog promišljanja. Ali to ne funkcionira tako. Kada obična osoba pomisli o nečemu,
njegov mozak zapravo nije prošao kroz dugi proces promišljanja. Velik broj misli
jednostavno izrone i velik broj riječi jednostavno izađu iz usta. Pa od kuda onda te misli
potječu? Mi kultivatori znamo da postoje veze između uma osobe i faktora u različitim
dimenzijama i, kada se radi o nekim velikim stvarima, osoba samo radi stvari pod
kontrolom tih drugih bića. On to samo odrađuje u svakodnevnom svijetu, i to je sve.
Površina ljudskog tijela, postnatalno napravljeno tijelo, je zaista nevažno.

Dok pričamo o ljudskom tijelu, rekao sam vam par stvari u pojedinim okruženjima. Ali
nisam o tome pričao u široj javnosti. Razlog tome je, Fa koji podučavam je Fa kozmosa,
Fa-ispravljanje ispravlja kozmos i Dafa učenici postoje paralelno sa Fa-ispravljanjem pa
ne mogu pričati o tim specifičnim stvarima ili određenim posebnim situacijama u
društvu ili o stvarima koje su niže razine ili koje su samo unutar Tri Domene. Te stvari
ne mogu biti upisane u Fa kozmosa. Zato o njima nisam pričao. O tim stvarima sam
pričao u nekoliko odabranih situacija.

Naravno, ljudsko biće ima tri duše, sedam duhova i tako dalje, a ima i ljudsku Istinsku
kožu, zajedno sa dvije osobine koje su roditelji nadodali nakon rođenja i ti čimbenici
koji čine ljudsko biće postoje u dimenzijama koje ljudske oči ne mogu vidjeti. Nešto od
materije koju dobije ljudskom hranom čini da se ovo tijelo postepeno povećava na
površini. Ljudi to nazivaju „rastom“. Ovo ljudsko tijelo je napravljeno nakon rođenja u
materijalnoj dimenziji običnih ljudi i tokom godina će ostarjeti i izumrijeti, pa će se
raspasti natrag u materiju. Drugim riječima, ljudsko tijelo obične osobe je samo vozilo, i
jedina stvar koja postoji u mozgu ljudskog tijela, te takozvane misli, su površinski
koncepti koji su se formirali u njegovoj glavi sa iskustvima koja je prikupio tokom rasta
ljudskog tijela. To su misli ljudskog tijela. Ali sami koncepti ne stvaraju racionalnost. Oni
su nepotpuni, neorganizirani i nekoherentni. Zato će, kada osoba opusti svoju glavnu
svijest, postati nerazumna – jednu minutu priča jedno, drugu nešto drugo, skače sa
teme na temu, posvuda je. Ne zna o čemu priča niti što želi reći. To se dogodi jer nema
glavnu temu koja sve to povezuje i to su te postnatalne stvari koje se prikazuju.
Također, kada osoba opusti svoju glavnu svijest ne samo da ga ometaju ti koncepti već i
bilo koje vanjske poruke pa će ljudi reći da ima mentalnih problema.

To znači da u ovom progonu, ono što se manifestira u svakodnevnom svijetu je da je
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pokvarena ljubomora loše osobe o Dafa iskorištena od strane zlih bića iz drugih
dimenzija koja koriste zloću tog glupana da naprave takav ogromni, neviđeni, sramotni
događaj – zli iracionalni progon Dafa učenika. Svi prigovori kojima nas žele suzbiti su
izmišljene laži. Društvene propagandne mašine su upravljane njihovom moći i proširile
su ogromne i nevjerojatne laži među kineskim narodom i diljem svijeta. Iako je to bilo
loše, Dafa učenici su sazreli kroz testove i uvidjeli stvari kakve zaista jesu, pa sada
postaju sve bistriji i racionalniji u načinu razmišljanja. U početku, neki se učenici nisu još
riješili nekih ljudskih vezanosti i to je rezultiralo da nisu prepoznali pravu prirodu zla i
zato što njihove ispravne misli nisu bile dovoljno snažne bili su vođeni svojim
vezanostima i razvijajući neke ljudske predodžbe, razotkrili su njihovu stranu kojoj je
nedostajalo bistre racionalnosti. No, kroz ovaj progon, Dafa učenici su spoznali
uzvišenu prirodu kultivacije što im je omogućilo da vide zlo kakvo zaista jest i
naposljetku su djelovali ispravno. Ovo posebno vrijedi za učenike u Kini, koji su postali
sve zreliji kroz ovo testiranje. Sada kada su Dafa učenici uhićeni radi zlog progona, nije
više tako lako (kao što je to prije bilo) raditi taj apsurdni čin takozvane „transformacije“.
Kakva „pokora“? Kakva „transformacija“? „Transformirati“ ih u što? Oni su svi dobri
ljudi, oni su najbolji ljudi na svijetu – oni su dobri ljudi čija dobrota nadilazi dobrotu
običnih ljudi – u što ih želite „transformirati“? Kakva „transformacija“? Zlo je zaista
počinilo svakojaka odvratna djela. Kao što sam rekao davno prije: tko god napada
dobrotu je definitivno zao.

Kada sve stavimo po strani, u ovom progonu zla bića imaju najgori cilj, dok stare sile
koje manipuliraju zlom također imaju svoj cilj. A koji je njihov cilj? Čini se da koriste ta
zla bića da čine loše stvari naspram Dafa i Dafa učenka da bi im navodno pomogli da
„sazriju kroz testove“ i da odstrane one koji ne zaslužuju biti Dafa učenici i usput da
iskoriste grijehe koje su zla bića počinila protiv Dafa da ih unište i pročiste kozmos. To
je ono što su stare sile uredile. Zvuči jako uzvišeno, zar ne? Ali nije! Njihov pravi cilj jest
da dobiju ono što oni žele. Ovo nije kultivacija malog dosega – cijeli kozmos je u
procesu Fa-ispravljanja. Sve ostalo je potpuno nevažno u usporedbi sa Fa-ispravljanjem
– ništa se ne može usporediti. Ne možete usporediti stvari koje se događaju u vašoj
osobnoj kultivaciji sa Fa-ispravljanjem. Bez obzira koliko je to staro biće visoko, ako se
ne može pravilno postaviti u harmoniji sa situacijom, u opasnosti je da ga se odstrani
tijekom Fa-ispravljanja kozmosa; sva nebrojena bića koja su pala dolje radi ovog bila su
sa vrlo visokih razina. Ono što je najstrašnije je da su, sudjelujući u tome, stare sile
uredile sloj po sloj starih sila na razini ispod njih da budu eliminirane. To su učinile zato
što su znali da bića koja su izravno učinila loše stvari protiv Dafa tijekom ove zle drame
nikako ne mogu otplatiti svoje grijehe.

Istina postaje viša sa svakom narednom razinom i kada gledate stvari sa više razine, ono
što su uredili na nižoj razini da navodno „pomogne Dafa“ postaje grijeh, tako da su
uredili da čak i oni koji manipuliraju budu iskorijenjeni tijekom Fa-ispravljanja, pošto su
sagriješili protiv Dafa mjereno sa perspektive više istine. Ali oni ne znaju da oni sa više
razine gledaju na njih na isti način i isto ih iskorjenjuju služeći se istim principom. Tako
da, stare sile redom eliminiraju stare sile, na svakoj razini eliminirajući one na razini
ispod njih. Ali to nije ono što ja želim. Nijedno biće nije dovoljno vrijedno da sudjeluje u
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ovom. Međutim, oni sudjeluju sa svojim motivima. No, ja sam im neprestano
objašnjavao Fa i govorio im o ovim stvarima. Ja tretiram sva živa bića jednako. Naravno,
te stare sile su vezane za ono što one žele učiniti i za ono što one žele postići, one to
čine bezobzirno i neće se promijeniti unatoč svemu i one to čine manipulirane od
strane bića koja su iznad njih. Ultimativno, sve stare sile se iskorjenjuju dok ih više ne
bude.

Ja sam želio da se niti jedno živo biće ne miješa u Fa-ispravljanje, čak niti da sudjeluje u
njemu. Sa Fa-ispravljanjem, kada krene sa najosnovnije točke i kreće se do kraja prema
gore, bez obzira koliko ste loši ili koliko ste griješili u prošlosti, ja ne uzimam vaše prošle
greške protiv vas i čistim vas sa najmikroskopskije razine do površine vašeg bića, a to
uključuje i sve misli koje biće može imati. Ja ispravljam od dna prema vrhu, skroz do
kraja. To bi bilo najdobrodušnije rješenje i nijedno biće ne bi palo, nijedno biće ne bi
sagriješilo protiv Dafa i ovog Fa-ispravljanja. Ne bi li to bilo predivno? Ali ne, oni su
inzistirali da ovo čine i to je donijelo katastrofu u ljudskom društvu.

Kao Dafa učenici, mi smo protiv progona. I ja, kao vaš Učitelj, ne priznajem ovu stvar i
ne priznajem uređenja koja su stare sile priredile. To je učinilo stare sile još bjesnijim.
Tako da ponekad nisu samo zla bića uključena u progon već i visoka bića starih sila.
Tijekom Fa-ispravljanja sva bića odabiru za sebe kojim putem će krenuti. Svako biće je
suočeno sa odabirom vlastite budućnosti.

Kao što ste vidjeli, iscrpili su sve svoje trikove tijekom progona, i Dafa učenici su sazreli
kroz testove. Bilo unutar ili izvan Kine, svejedno, iako postoji još mnogo bića zavedenih
zlom propagandom, sveukupno gledajući u drugim dimenzijama snage zla i snage
ispravnih više nisu jednake. Snaga ispravnih je prevagnula. Ta se zla bića više ne mogu
održati. Pokvareni ljudi u svijetu se možda čine vrlo lošim, no to je uređeno od starih
sila. Rekao sam prije da zlo neće prekinuti progon do samog kraja. Čak i da završi sutra,
zlo će i dalje činiti loše. Takva je situacija u kozmosu prije nego ga Fa-ispravljanje
potpuno ne ispravi. Bez prolaska kroz Fa-ispravljanje neće postati dobro samo po sebi –
kako bi moglo postati dobro bez Fa-ispravljanja? Otrov je otrovan, i ne može prestati
biti otrovan ako to želiš. Tako da, gledano na taj način, ne bi trebali gajiti nikakve iluzije
o starim silama i zlim ljudima koji progone Dafa.

Nedavno prije velik je broj učenika mislio: „KPK će održati svoj 16. kongres. Ako taj
glavni demon u Kini, taj zlikovac odstupi, neće li dobar ugled Dafa biti vraćen? Tko bi
naslijedio taj teret i tko bi bio toliko glup kao to?“ Takvo razmišljanje nije loše u
svakodnevnom društvu, ali nije ispravno za kultivatora. S Velikim Putom poput ovog,
kako bi toliko veličanstvenih budućih Bogova, veličanstvenih Dafa učenika koji su se
učvrstili kroz Dafa kultivaciju moglo uzdati u neku običnu osobu? Zar ne vrijeđamo sami
sebe? Mogu li ljudska bića kontrolirati Bogove? No, velik je broj Dafa učenika razmišljao
na taj način. Nije problem ako jedna osoba tako misli, i nije problem ako dvije osobe
tako misle – to je samo pitanje njihove osobne kultivacije. Ali ako svi tako misle, kakva
će onda situacija biti u širem društvu Dafa učenika? To će biti veliki poremećaj, snažna
vezanost i to ne može biti dozvoljeno. Ja sam to vidio, a i stare sile su to također vidjele.
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Stare su sile pomislile: „Čekaj malo, što je ovo?“ Pa su učinile rezultat 16. Kongresa KPK
još gorim.

Kao što sam rekao, sve što se događa danas u svakodnevnom društvu je rezultat
razmišljanja Dafa učenika. Unatoč tome što stare sile postoje, ako vi nemate takve misli
one ne mogu učiniti ništa. Kada su vaše ispravne misli dovoljno jake, stare sile ne mogu
učiniti ništa. Kada bi netko iz običnog ljudskog društva zaista vratio ugled Dafa,
razmislite, možda će to ljudska bića učiniti, ali jeste li razmislili o ovome: koliko visoko
bih ja trebao postaviti tu osobu? Nije li tako? Vi ste kultivatori i sve promjene dolaze iz
vaše kultivacije i Fa-ispravljanja; sve što vi potvrdite i u što se prosvijetlite, sve što ćete
dobiti, sve to dolazi od onoga što ste vi napravili na vašem putu. Apsolutno nemojte
razmišljati o nikakvim uslugama koje stare sile mogu učiniti za nas, ili kako bi obično
društvo moglo pomoći nama. Vi ste ti koji spašavaju obično ljudsko društvo, i vi ste ti
koji spašavaju živa bića!

Kada ste pod progonom ili pritiskom u običnom ljudskom društvu, teško je spriječiti
svoje ljudske predodžbe da ne djeluju, pa neke svakodnevne misli mogu izroniti na
površinu, no ne mislite previše o tome. Učenici Fa-ispravljanja, progon je već stigao do
ove razine, i Dafa je već stigao do ove razine u Fa-ispravljanju: što još ima čega bi se
trebali bojati? Niste li već vidjeli svoju budućnost? Kada se radi o tim zlim bićima i
njihovim uređenjima, dok god su vaše ispravne misli snažne možete ih odbiti, odbaciti i
učiniti bespomoćnim. No bivajući među svakodnevnim ljudima i suočeni sa takvim
stvarima, iako ste različito gledali na stvari i možda čak ima više nas koji su imali
različita razumijevanja i koji su pokazivali neke ljudske misli, nije to toliko iznenađujuće.
To je zato što se poboljšavate tijekom kultivacije, tijekom vašeg puta potvrđivanja Dafa i
spašavanja živih bića i put prema konačnom Ispunjenju će biti trnovit. Ono što je
ključno jest da kročite svakim korakom ispravno nakon što se spoznali nešto.

Kao što sam rekao, kada niti jedno biće ne bi progonilo Dafa svi bi dobili najmilostivije
rješenje. Ali znao sam da kada bi sva bića u kozmosu bila tako dobra ne bi niti postojala
potreba za Fa-ispravljanjem. Naravno da su se pojavili, bilo je samo pitanje na koji će se
način manifestirati. I to je stvorilo test za naše Dafa učenike. I to je sve. To je oblik
prirodne manifestacije, ali, ovaj plan starih sila, ovaj pažljivi plan, ovaj zaista sustavni
plan koji ide od vrha do dna, toga nikad nije bilo. I ova masivna teškoća je zaista
ogromna. Ono što iskusite i što percipirate je samo manifestacija u svakodnevnom
društvu, ali ono što ja vidim je šokantno i za bića sa viših kozmosa. Možda čovječanstvo
ne može shvatiti o čemu pričam. Ali kada čovječanstvo vidi prikaz kozmičkih planeta u
procesu ponovnog stvaranja na rubu Mliječne staze, onda će svemu vjerovati. (pljesak)

Kao što sam upravo rekao, tijekom cijelog Fa-ispravljanja Dafa su učenici općenito
djelovali dobro, i postali zreliji kroz testove. Dok potvrđujete Fa, bez obzira koju formu
Dafa učenici koriste da spase živa bića, bez obzira kako pridonosite ili koje metode
koristite, vi potvrđujete Fa i kročite naprijed na putu objašnjavanja istine. Također
radite sve bolje i bolje i postajete sve racionalniji. I surađujete bolje jedni sa drugima kao
Dafa učenici. Možda je velik broj učenika imao slično iskustvo, gdje su prije Dafa učenici
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imali sukobe kada su radili nešto zajedno, i to je izgledalo poprilično usijano jer nakon
što vaše ljudske misli isplivaju na površinu to čak utječe na vaš veliki zadatak
potvrđivanja Fa. No, kako se vaše razumijevanje Fa popravljalo i vaše ljudske misli
otpadale takvi sukobi i takve manifestacije su postale sve manje i manje snažne. Pa
zašto se sukobi događaju? To je zbog toga što je na djelu taj mali dio misli na vašoj
ljudskoj površini koji nije još odstranjen. Ali kada su vaše ispravne misli dovoljno snažne,
to je nemoćno. Svi znate da je Fa dobar i da trebate čuvati Fa, da trebate raditi
određene stvari i da trebati ići spašavati živa bića i potvrđivati Fa pa kada vaše ispravne
misli nisu dovoljno jake ljudske se misli umiješaju. Tada vas to uznemiruje kao običnu
osobu, i neki ljudi čak osjećaju da moraju inzistirati na svojim idejama pa ovo, u
kombinaciji sa još nekim čimbenicima, rezultira nekim situacijama koje se ne bi trebale
događati među Dafa učenicima. U zadnje vrijeme ste djelovali poprilično dobro i to je
zato jer postajete zreliji sve više.

Zapravo, jeste li znali da ta Velika Prosvijetljena Bića imaju mnogo stvari u nebesima
koje trebaju koordinirati i raspraviti jedni s drugima? Buddha Shakyamuni je rekao da
postoji toliko Tathagata koliko postoji zrnaca pijeska u rijeci Ganges. Ili, drugačije
rečeno, od Fa Kraljeva na nebesima, Buddha tip Bogova postoji koliko zrnaca pijeska u
rijeci Ganges. I to je samo mali broj – ono o čemu je pričao je samo ono što je on vidio
sa svoje razine. A što onda sa ostalim Bogovima? Buddhe su samo jedan tip Bogova u
kozmosu, i čak ih nema toliko mnogo. Postoji bezbroj Bogova različitih oblika, toliko da
ih je nemoguće izbrojiti, bezbroj bića. Kada bi se oni svađali kada bi nešto radili, to bi
činilo veliku štetu, jer svako Prosvijetljeno biće ima svoj skup istina koje je potvrdio i
prosvijetlio iz Fa-istina kozmosa, i stvorio je svoj skup stvari sa svojim razumijevanjem
kozmosa. Na primjer, skup stvari Buddhe Shakyamunija se zove „Pravila, Koncentracija,
Mudrost“. Pa obzirom da svako Veliko prosvijetljeno biće ima svoj skup razumijevanja
kozmosa, kada bi se oni počeli svađati, ne bi li to bilo katastrofalno? Takva situacija ne
postoji na njihovoj razini.

Kakvo je njihovo stanje uma? Tolerancija, ekstremno ogromna tolerancija, sposobnost
prihvaćanja drugih bića i sposobnost zaista shvatiti perspektivu drugog bića. To je
nešto što mnogi od vas nisu postigli u svojoj kultivaciji, no postepeno dostižete i
postižete to stanje. Kada drugi Bog predloži ideju, oni nisu nestrpljivi da je odbiju i da
predlože svoje ideje te ne smatraju da su njihove ideje najbolje. Naprotiv, oni gledaju
koji će biti rezultat te ideje koju je predložio drugi Bog. Putovi su drugačiji – svačiji put
je drugačiji – i istine koje bića potvrde i spoznaju u Fa su također drugačije, no rezultat
može biti isti. Zato oni gledaju na rezultat i ako rezultat ideje tog Boga može postići cilj,
ako ga zaista može postići onda će svi surađivati u tom smjeru. Tako Bogovi misle.
Također, ako nešto nedostaje tom planu oni će to bezuvjetno i tiho nadopuniti da bi ga
učinili još potpunijim i savršenijim. Tako oni rade stvari.

Dafa učenici, u vašoj kultivaciji u svakodnevnom društvu svi ste jasno razumjeli nešto
bazirano na Fa principu, da ne budete vezani za „dobitak i gubitak“ običnih ljudi. Pa
kada se tiče stvari potvrđivanja Fa, također ne bi trebali inzistirati na „svojim idejama“ ili
da radite stvari na „svoj način“. To nije jedini način na koji možete stvoriti moćnu vrlinu
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u kozmosu. Ako imate dobru ideju, ako ste došli do nje, odgovorni ste prema Fa i nije
važno je li vaša ideja prihvaćena ili je li vaš pristup korišten. Ako ideja druge osobe može
postići isti rezultat i vi niste vezani za svoj pristup već surađujete sa njegovim, onda
svejedno jeste li koristili vaš pristup ili ne, Bogovi će to vidjeti i pomisliti: „Vidi, nije
vezan, i sposoban je biti tolerantan i otvorenog uma.“ Što Bogovi gledaju? Nije li to ono
što Bogovi gledaju? Kada ste vezani za naglašavanje vaših stvari i zauzeti time, Bogovi
koji vas gledaju to ne mogu podnijeti. Iako nastavljate tvrditi da je to za dobrobit Dafa i
„moj pristup je dobar“ te može postići te i te ciljeve – i možda je to zaista tako – no
ipak, ne bi trebali imati vezanosti poput običnih ljudi. Ako možete biti takvi, svi će
Bogovi reći: „Ova osoba je zaista izvanredna.“ Nije slučaj da kada Bogovi vide da je vaša
ideja upalila da onda podižu vašu razinu. Zapravo, oni podižu vašu razinu tek kada vide
da se vaše razumijevanje po tom pitanju popravilo. Ovo je istina u Ispravnom Fa. Ako
mislite: „Dogodit će mi se XY ako postignem toliku količinu postignuća“, pa sad, tako to
funkcionira za običnu osobu i može biti da se tako gleda iz jedne perspektive kozmičkih
Fa-istina ili u pojedinoj situaciji. Ali pravi napredak nastaje iz otpuštanja, a ne dobivanja.
(Glasan pljesak)

Imamo velik broj učenika koji su zaista brzo napredovali u kultivaciji. I kao cjelina ste
sve bolje i bolje činili u međusobnom napretku i suradnji. Sada je pitanje kako možete
raditi još bolje i još efikasnije stvari koje sada trebate učiniti. Budući da ste Dafa učenici,
ne bi trebali računati na „prirodne“ promjene, vanjske promjene, promjene u
svakodnevnom društvu ili neke usluge koje bi netko možda mogao napraviti za nas. Vi
ste Bogovi, i vi ste budući vladari raznih kozmosa, pa na koga onda računate? Sva bića
računaju na vas! (Pljesak) To je istinski kako stvari stoje. Stvarnost kozmosa će se
manifestirati u bližoj budućnosti i do tada bez obzira jesmo li radili dobro ili ne će biti
gotovo – kako god da se dogodi bit će gotovo. Imate priliku dok god se ova situacija ne
razriješi. Svatko od nas ide svojim putom, i potvrđuje vlastiti Status dostignuća. U
budućnosti će Dafa učenici vidjeti jesu li napredovali dobro u potvrđivanju Fa i
spašavanju živih bića. Čak ćete vidjeti male stvari koje su se dogodile negdje tijekom
vašeg procesa potvrđivanja Fa-ispravljanja. Naravno, zla i loša bića ne mogu vidjeti
budućnost. Živa bića koja ste spasili, i ta živa bića koja su sposobna shvatiti što se
događa dok objašnjavate činjenice će također svjedočiti veličanstvenoj sceni vašeg
Ispunjenja. (Pljesak) I ono će sigurno biti otvoreno i uzvišeno.

Naravno, u zadnje vrijeme neke stvari su se dogodile našim Dafa učenicima. Postoji
mnogo stvari o kojima Učitelj ne može pričati – posebno o tome što se upravo događa.
Razlog tomu je što stare sile misle da ako vam kažem moraju napraviti stvari još težim
za vas. Zato vam nisam govorio čak niti o vašoj međusobnoj suradnji. Rekao sam vam to
jer ste već počeli dobro surađivati i sada to možete dobro činiti, postupno ste to
shvatili.

Neki učenici kažu „ja odbijam aranžmane starih sila“. U ključnim situacijama mogu se
nositi poprilično dobro, ali pod normalnim okolnostima znaju popustiti njihove ispravne
misli, pa kada njihove misli nisu dovoljno ispravne mogu imati problema. Naravno, ne
govorim o svima. Govorim o vrlo malom broju ljudi – vrlo ih je malo. Zašto se to
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događa? U prošlosti, stare su sile uredile mnogo, mnogo stvari i napravile su
nevjerojatno detaljne i sveobuhvatne dogovore. I da bi bili sigurni da ništa neće krenuti
po krivu sa onim što su uredile napravile su probu sa prošlom zemljom. Razmislite o
tome – kako bi mogli biti nevezani za to? Kako bi mogli otpustiti ono što su željeli
postići? Unatoč tome, kada su naše ispravne misli vrlo snažne, kada smo u skladu sa
zakonom kozmosa, a taj zakon vrijedi i za stari i novi kozmos: odluka svakog bića je na
njemu, čak i ako je napravio neki zavjet u prošlosti. U kritičnom trenutku još uvijek je na
njemu da napravi ono što želi napraviti. A to vrijedi i za pozitivne i negativne stvari –
vrijedi za oboje.

Tijekom putova njihove kultivacije u prošlosti, velik broj učenika je određen od starih
sila da dođu i ometaju stvari ili odigraju negativnu ulogu. Ali, oni su to odbili, razvili su
ispravne misli tijekom kultivacije, više ne žele to učiniti i postali su istinski Dafa učenici.
Neki su se, naprotiv, ponašali lošije i bili su vođeni starim silama pa su učinili
nepredviđene stvari. Ono o čemu želim pričati nije ta grupa ljudi. Želim pričati o nekim
incidentima koji su se dogodili u zadnje vrijeme istinskim Dafa učenicima. Naravno, to
su izolirani slučajevi, ali svi znate o njima i razmišljali ste o njima. Istina je da su se neki
od vas reinkarnirali iznova i iznova tokom povijesti i dok ste bili u svakodnevnom
društvu, izgubljeni u iluziji možda ste zaista potpisali neki ugovor sa starim silama
poput, „Tijekom Fa-ispravljanja ja ću učiniti to i to ili ću krenuti tim i tim putem
određenog dana.“ U to vrijeme, unutar zakona staroga Fa to se činilo apsolutno
ispravnim, pa je par učenika potpisalo takav dogovor i zato se s vremena na vrijeme
takve stvari dogode među Dafa učenicima. Cilj iza takvih problema je ovaj: stare sile
misle da neki učenici vjeruju da dok god kultiviraju Dafa ne moraju se brinuti oko
ničega, „Dok god sam Dafa učenik neću biti u nikakvoj opasnosti.“ Oni su to vidjeli i
pomislili: „Ne možemo to dopustiti. Nije li to kao neka vrsta osiguranja? Kad nauče Dafa
ne brinu se oko ničega. Nije li to velika vezanost sama po sebi?“ Pa su te stare sile
prouzročile probleme u Dafa. Tako su te stvari nastale. Ali kada su prouzročili probleme
zašto nisu Učiteljevi nebrojeni Fasheni i nebrojeni ispravni Bogovi koji čuvaju Fa učinili
nešto? Zbog toga što su neki naši Dafa učenici potpisali neku vrstu ugovora sa starim
silama u povijesti, i onda su se stare sile tvrdoglavo zakačile za tu činjenicu i ne žele to
pustiti.

Ali nije da se ne možete toga riješiti. Kao što sam rekao, čak i ako ste u povijesti
potpisali neki ugovor, ako su danas vaše ispravne misli vrlo snažne, vi to ne priznajete i
ne želite biti dijelom toga, tada to možete odbiti. No to može biti dosta teško učiniti u
takvom slučaju. Teško je jer stare sile neće to olako pustiti, pokušat će iskoristiti vaše
propuste i kada ste samo malo skrenuli oni će zgrabiti priliku. Kada su vaše ispravne
misli vrlo jake ne mogu vas iskoristiti i to je zato što u Fa-ispravljanju Dafa ne priznaje
aranžmane starih sila i ja, kao vaš Učitelj, također ne priznajem te dogovore. Naravno,
svaki naš Dafa učenik kaže da ne priznaje aranžmane starih sila, ali to je samo ono što
kažete – morate slijediti zahtjeve Dafa i Fa-ispravljanje. „Ja apsolutno ne priznajem niti
jednu od stvari koje ste stare sile uredile. Ja ne priznajem čak niti vas.“ Kada su vaše
ispravne misli vrlo snažne možete ih pročistiti i odbiti njihove sporazume. (pljesak) To
je zato što ih mi apsolutno ne možemo priznati.
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Kako bi bića u kozmosu mogla uređivati svoje budućnosti? To apsolutno nije
dozvoljeno. Postat ćete svjesni tog zakona u budućnosti. Kako je kozmos kreiran?
Kreiran je od jedne misli Velikog Fa Prosvijetljenog bića. (pljesak) Jedna misao Velikog
prosvijetljenog bića na različitim razinama je stvorila kozmose različitih razina.
Zamislite da nakon što je ta jedna misao kreirala kozmos, bića u tom kozmosu kažu:
„Nemoj me stvoriti ovako, trebao bi me stvoriti ovako.“ Je li to do njih? Nije. Ta bića su
nevažna u očima tog Boga koji ih je stvorio. Ali ta Velika prosvijetljena bića, ti Bogovi
koji su kreirali bića oni apsolutno moraju zadovoljiti zahtjeve za Boga i zadovoljiti
zahtjeve za Fa i moraju imati neizmjernu milost i dobrodušnost. Zato kozmosi koje su
kreirali moraju biti veličanstveni; misli koje oni stvaraju su čiste i veličanstvene. Zato je
toliko ključno da biće zadovolji zahtjeve bića kozmosa te razine. Drugim riječima, mi ne
priznajemo planove koje su stare sile namijenile za nas, bez obzira što učinili, jer su i oni
također kandidati za spašavanje, samo što su oni odabrali da ih se iskorijeni. Kako netko
tko treba biti spašen može izabrati kako će biti spašen? Kao da padne u vodu i netko ga
pokuša spasiti, ali on kaže: „Ne možeš me spasiti golim rukama. Moraš me spasiti
čamcem koji mi se sviđa.“ Kako to može biti?

Neke stvari koje su se dogodile su imale povijesne razloge. Nisam vam to htio reći prije
da ne stvorite vezanost – „Koja je moja veza sa starim silama?“ Nitko od vas ne bi
trebao razmišljati na taj način. Ti slučajevi su vrlo, vrlo rijetki i namjera u to vrijeme je
bila ispravna, to je bilo za Fa. Zato su ti učenici svejedno postigli Ispunjenje, (pljesak) i to
na vrlo visokim razinama. (pljesak) Zato su se te stvari dogodile. Zato je učenje Fa
neizmjerno važno. Vaše ispravne misli i sve što ste postigli dolazi od Fa, pa bez obzira
koliko ste zauzeti, nemojte zanemariti učenje Fa.

To je sve što ću vam reći, jer prije dva dana kada su učenici koji su radili na TV
projektima imali sastanak rekao sam im dosta. Pitali su puno pitanja koja su bila
reprezentativna pa danas neću odgovarati na vaša pitanja. Planiram im reći da prepišu
audio zapis tog dana i kada ga pregledam objavit ću ga. Pitanja koja su me tada pitali su
slična današnjim, sve su to pitanja o kojima želite znati i razriješiti. To je sve što ću reći.
Hvala vam! (pljesak)

Svijetla je budućnost Dafa učenika– apsolutno je svijetla. (Dugi pljesak)

Li Hongzhi 
30.11.2002.

1 Zadnja dva stiha iz poznate pjesme Tang dinastije Li Bai-a.

Prijevod na hrvatski, 18.04.2017.
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